

OPTrust / 2016 Funded Status Report Briefing with DM Angus

Where: 23 Queen's Park Crescent East, Whitney Block, Room 5320, DM Boardroom
When: Mon Mar 27 15:00:00 2017 (America/New_York)
Until: Mon Mar 27 16:00:00 2017 (America/New_York)
Organisers Tim Shortill <tshortill@optrust.com>
Required Attendees: Tim Shortill <tshortill@optrust.com>
Hugh O'Reilly <"hugh o'reilly">
"Angus, Helen (TBS)" <"angus, helen (tbs)">
"MacIntyre, Kyle (TBS)" <"macintyre, kyle (tbs)">
"Srimurugan, Liya (TBS)" <"srimurugan, liya (tbs)">
Linda Fix <"linda fix">
"Pearson, Reg (TBS)" <"pearson, reg (tbs)">
"Rondeau, Marc (TBS)" <"rondeau, marc (tbs)">
"Tsirtsimpis, Katerina (TBS)" <"tsirtsimpis, katerina (tbs)">
Attachments: disclaimer.txt (1.26 kB)

OPTrust Attendees:

- Hugh O'Reilly – President and CEO
- Tim Shortill – SVP, Strategy, Communications & Public Affairs

TBS Attendees:

- Deputy Minister Helen Angus
- Reg Pearson, Associate Deputy Minister
- Marc Rondeau, Assistant Deputy Minister

Please call Liya at 416-325-1532 for access

h

Disclaimer

This e-mail and files transmitted with it are confidential and intended solely for the use of the individual or entity to whom they are addressed. If you have received this in error, contact OPTrust by telephone toll free at 1-800-906-7738 and delete the email without making a paper or electronic copy. The recipient should check this e-mail and attachments for the presence of viruses. OPTrust accepts no liability for any damage caused by any virus transmitted by e-mail.

Please consider the environment before printing this e-mail message.

Avis de non-responsabilité

Ce message et toutes les pièces jointes sont établis à l'intention exclusive de leur destinataire et sont confidentiels. Si vous recevez ce message par erreur, veuillez le détruire sans produire de copie papier ou électronique, et avertir immédiatement OPTrust par téléphone ou sans frais au 1-800-906-7738. Le destinataire doit s'assurer que ce message et toutes les pièces jointes ne contiennent pas de virus. OPTrust n'accepte aucune responsabilité pour les dommages causés par d'éventuels virus transmis par courriel. Pensez à l'environnement avant d'imprimer ce message.